
Voortgang voorbereidingen 
gemeenteraadsverkiezingen 2018 
De kabinetsformatie zit in de afrondende fase en de 
nieuwe ploeg bewindslieden zal binnenkort zijn 
opwachting maken bij de koning. Na vijf jaar 
oppositie voeren, zal het CDA weer 
regeringsverantwoordelijkheid mogen dragen. Ik 
ben benieuwd hoe de vier regeringspartijen zich tot 
elkaar zullen gaan verhouden en hoop dat zij in het 
belang van ons land succesvol zullen 
samenwerken. We zullen het de komende tijd 

volgen.  
 
Ondertussen zijn we als 
CDA Winterswijk de 
afgelopen maanden 
flink opgeschoten met 
alle zaken die in de 
aanloop naar de 
verkiezingen van 21 
maart 2018 geregeld 
moeten worden. 

Door de programcommissie is met inbreng van 
enthousiaste leden gewerkt aan het nieuwe 
verkiezingsprogramma 2018- 2021. Dit is nagenoeg 
afgerond en zal u binnenkort worden toegestuurd, 
waarna behandeling en vaststelling in de leden-
vergadering kan plaatsvinden. 
De kandidaatstellingscommissie is ook druk 
geweest om geschikte personen voor de 
kandidatenlijst te zoeken en te spreken. Verwacht 
wordt dat aan de ledenvergadering een goede lijst 
gepresenteerd kan worden. 
In week 41 zal het bestuur, op voordacht van de 
kandidaatstellingscommissie, de naam van de 
beoogd lijsttrekker bekend maken. U zult daarover, 
kort voor openbaarmaking naar de pers, via de mail 
door ons geïnformeerd worden. 
 
De komende maanden moet er nog veel gebeuren 
om de verkiezingen tot een succes te maken. Toch 

wil ik iedereen die een bijdrage heeft geleverd aan 
een van de commissies nu alvast hartelijk danken 
voor de tijd en energie die erin gestoken is.  Hopelijk 
mogen we de komende tijd ook een beroep op u 
doen. We zetten er samen de schouders onder, op 
naar een mooi verkiezingsresultaat voor het CDA 
Winterswijk. 
 
André Sletering 
Voorzitter CDA-afdeling Winterswijk 
 
Ontmoeting 
Als ik deze bijdrage schrijf, ben ik net thuis van de 
opening van de Appel4You winkel in de voormalige 
Aldi op het Weurden. 
Waar een kort praatje bij de koffie automaat met 
medewerkersvan dit bedrijf tijdens de 
gezondheidsweken van de gemeente al niet toe kan 
leiden.... 
 
Tijdens de gezondheidsweken op het 
gemeentehuis, werden wij voorzien van heerlijk 
biologisch fruit van Appel4You. De medewerkers 
brachten op maandagmorgen een nieuwe voorraad 
en zo kwamen wij aan de praat. Ze waren op zoek 
naar een andere locatie en zochten nu - bij gebrek 
aan aanbod in Winterswijk- elders in de Achterhoek. 
Die weken ervoor had de gemeenteraad ingestemd 
met de aankoop van 
de panden Aldi en 
Expert op het 
Weurden. Hoe zo 
geen plek voor jullie 
concept, vroeg ik? 
Wij hebben wel wat. 
Diezelfde week een 
afspraak gemaakt met 
de directie van Appel4You en met hen tot 
overeenstemming gekomen om het pand te huren. 
Zij konden daarnaast voor vijf medewerkers van 
Hameland een werkplek bieden. Zij werken al 
samen met onder andere Zozijn. 
Er is immers werk genoeg, van het inpakken van 
fruit, tot de verkoop in de winkel. Het voormalig 



pand van de Aldi biedt voor hen bij uitstek de 
mogelijkheid om dit concept verder te ontwikkelen. 
Waar een ontmoeting al niet toe kan leiden. 
 
Door ontmoeting  en verbinding willen wij de 
eenzaamheid die mensen ervaren doorbreken. In 
september was de maand van de eenzaamheid. U 
hebt daar vast het nodige over gelezen of gezien. Er 
was en is van alles te doen, van wandelen tot koken 
en breien. Erop af gaan. 
Dat is hoe we vanuit de gemeente en De Post willen 
samenwerken. Samenwerken met verenigingen, 
kerken en organisaties. 
Deze week hebben we met Pharos een 
overeenkomst afgesloten om mensen uit het AZC te 
verbinden aan Winterswijk door het doen van 
vrijwilligerswerk. Dat doen we niet door nieuwe 
organisaties op te richten, maar dit via het 
vrijwilligerspunt te laten verlopen. Daar is de kennis 
en expertise op het gebied van en vraag en aanbod 
naar vrijwilligerswerk. 
Een mooie manier voor organisaties en 
verenigingen om extra vrijwilligers te vinden en voor 
de mensen van het AZC een mooie manier om de 
taal te leren en om een bijdrage aan Winterswijk te 
leveren! 
Heeft u nog ideeën voor ontmoeting en verbinding? 
Laat het me weten. 
Hartelijke groet, 
Ilse Saris 
Wethouder WMO, Jeugdhulp, Onderwijs en het 
Kernwinkelgebied 
 
Een nieuw lid stelt zich voor 
Aan mij de eer om in deze uitgave van de 
nieuwsbrief een voorstelronde te doen. Mijn naam 
is Thomas de Roos, ik ben 25 jaar oud en sinds 
dit jaar lid van het CDA. Ik ben geboren en 

getogen in het Woold, 
maar woon (na een 
jaar in het zuiden van 
het land te hebben 
gewoond) inmiddels 
alweer een tijdje in 
Winterswijk. Eén groot 
voordeel om als 
Wooldse in Winterswijk 

te wonen, naast de leuke buurt en alle 
voorzieningen: twee aansluitende volksfeest 
weekenden! 
 
In het dagelijkse leven werk ik als 
kwaliteitscoördinator op het bestuursbureau van 
de Rijks Justitiële Jeugdinrichting (RJJI) van 
Dienst Justitiële Inrichtingen, dit bestaat uit drie 
jeugdinrichtingen gevestigd in Nijmegen, Breda 
en Spijkenisse. Mijn voornaamste 
werkzaamheden zijn het verbeteren van 
processen en beleid, het coördineren van interne 
onderzoeken (audits) en het analyseren van 
incidenten die plaatsvinden in en buiten de 

inrichtingen. Een politiek gezien zeer interessant 
werkveld, dat volop in beweging is. 
 
Na bijna zes jaar als reservist te hebben gewerkt 
bij de Koninklijke Landmacht, wilde ik graag een 
andere bijdrage leveren in mijn vrije tijd. Ik vind 
namelijk dat ‘jongeren’ (zo zie ik mij maar even) 
meer betrokken zouden moeten zijn bij de 
politiek, we staan tenslotte middenin een groot 
aantal politieke onderwerpen. Ik vind de normen 
en waarden waar het CDA voor staat belangrijk, 
vandaar ook mijn keuze om na de landelijke 
verkiezingen lid te worden. Het gevoel dat ik 
zocht, is in de eerste periode zeker bevestigd. 
CDA Winterswijk bestaat uit een groep betrokken 
en gezellige mensen. Een plek waar je je snel 
thuis voelt. 
Ik hoop afsluitend dat ik met mijn achtergrond van 
toenemende waarde kan zijn voor het CDA en 
Winterswijk. Mochten jullie meer willen weten, 
spreek me dan gerust aan bij toekomstige 
meetings! 
Met vriendelijke groet, 
Thomas de Roos 
 
Sinds de vorige nieuwsbrief 
Is er niet stilgezeten bij het CDA Winterswijk. Na 
de perikelen rond de energievisie ging de 
“kopgroep” aan het werk met het samenstellen en 
schrijven van het concept-verkiezingsprogramma. 
Daar werd en wordt heel veel tijd in gestoken en 
met name door Sandra Prinsen die de kar flink 
getrokken heeft. Complimenten!! Op 8 september 
heeft de fractie, aangevuld met Helma te 
Grotenhuis en Sharam Hafezi een klus geklaard 
i.s.m. Stichting Present. Bij de marathon op 17 
september hebben wij de kinderen van 
Winterswijk de kans geboden, gebruik te maken 
van het CDA springkussen. Ook werden er weer 
veel bijeenkomsten bezocht. Dit allemaal is te 
lezen op onze facebookpagina, twitter en onze 
vernieuwde site. Hier 
een foto-impressie: 


